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Muistio 
  

1. Kokouksen avaus ja läsnäolijat  
 
Puheenjohtaja avasi kokous ja totesi läsnäolijat. 
 

2. Oireilijoiden laadun ja määrän kartoitus 
 
a. Työterveydenhuolto  
 
Ei oireilmoituksia 
 
b. Oppilaiden terveydenhuolto  
 
Ei oireilmoituksia 
 
c. Esimiehen tieto  
 
Ei oireilmoituksia. Huoltaja kysely toteutettu maaliskuussa ja tulokset ovat 
parantuneet. 
 
d. Tarvitaanko kysely kohteesta 
 
Tehdään Satakunta hankkeen- oirekyselyn seurantakysely marraskuussa, jossa 
arvioidaan tehtyjen korjaustoimenpiteiden terveysvaikutuksia.  
  

3. Kiinteistökatsaus ja toteutuneet toimenpiteet 



 
a. Tutkimukset 
 
b.  Korjaukset 
 
Käytäväosuudet on saatu tehtyä.  
 
c.  Käyttäjät-toiminnan järjestely 
 
d.  Viestintä, tiedotus, koulutus 
  

4. Uudet toimenpiteet  
 
Luokkaan 38 tehdään tarvittavia rakenneavauksia ja pyritään paikallistamaan 
ongelma. 
 
Kesällä tehdään korjauksia sadevesikourujen syöksyjen osalta sekä auditorion 
ikkunat korjataan. 
 

5. Viestintä 
 
Tehdään tiedote vasta syksyllä ensimmäisen kokouksen jälkeen, kun kesällä 
tehtävät työt on tehty ja tiedotetaan samalla oirekyselyn toteuttamisesta. 
 

6. Satakunta-hankkeen oirekysely osana -korjaustoimenpiteiden seurantaa / Tiina 
Simons 
 
Tiina Simons alusti asiaa. Tarkoituksena on, että syyslukukaudella toteutettaisiin 
oirekyselyn seurantakysely oppilaille ja henkilöstölle. Keskusteltiin aiheesta ja 
kyselyn ajankohdasta. Päätettiin että Satakunta-hankkeen oirekysely toteutetaan 
marraskuussa. Tiina Simons on yhteydessä Tuula Putukseen, joka laittaa kyselyn 
jaettavaksi lähempänä ajankohtaa sekä sopii käyttäjän kanssa tarkemmasta 
aikataulusta.   

7. Seuraavan kokouksen sopiminen 
 
Seuraava kokous 11.10.2021 klo 14-15. 


